
 
Dagsorden/referat 
Bestyrelsesmøde 
Dato:8.juni 2019 

 
Mødet er kl.     10, 00               Hos: Ida, Edderfuglevej 12 
 
Indkaldte:  Ane Line, Ida, Børge, Peder, Henning, ..     samt suppleanter Sofie, Birger. 
 
   

Emne Referat 

1) Godkendelse af referat  
Godkendt 

2) Konstituering 
Bestyrelsen konstituerer sig med formand: Ane Line. Kasserer: Ida. 
Sekretær: Peder. Derudover i bestyrelsen: Henning. Børge. 
Suppleanter: Sofie, Birger. 

3) Aftale møder for det 
næste år - årshjul 

10. august hos Peder 
16. November hos Henning 
15. Februar hos Ane Line 
18. april hos Børge 
20. maj hos Sofie 

4) Punkter fra GF. Bla: 
- Veje 
- Diger 
- Helligsø vej, 

trafik, rabatter 
- Skiltning 

Strandskadevej 
- Rydde 

"stenstier" i 
vandet 

Der kommer grus på Agerhønevej. 
Rydde stenstier i vandet: Vi forsøger denne sæson at rydde for 
sten 4 steder med gravko – som supplement til broerne. Hans 
(Flamingovej) aftaler med Jens (entrepenør). 
Helligsøvej; Ane Line har talt med kommune: Skiltning drøftes på 
kommende møde. Det bliver åbenbart svært af fjerne vejen fra 
GPS (korteste rute). Rabatter tager kommunen sig til. 
Hastighedsmåling: de har været her 3 gange. Vejen prioriteres 
ikke. 
Det går Sonja videre med – i samarb ejde med andre på vejen. 
Forsikring af hjertestarter, AL: 1750 kr for 5 år. Det gør vi. 
 

5) Evaluere arbejdsdag 

Overordnet var det en god ide med traileren. Men huske: 
- Bedre bemanding med nogen der ved hvad der må 

ryddes. 

- Aftale rydning med lodsejere tæt på fællesarealer. 

- AL booker den allerede nu fra onsdag til tirsdag. 

- Overveje at starte med kaffe på Fjordternevej. 

- Flisning: Det skal vi igen. Vi overvejer en anden. 

Flisning skal kun være fra fællesarealer. 

 

 
 

6) Evt 
Sofie undersøger om hendes svigersøn vil lave et 1. 
hjælpskursus her. 
Aflæsning af bimåler? AL spørger Jens. 



Renovation: Problemer med utætte net stativer. Forslag: 
Fællesstationer på hver vej med 3 beholdere. Informerer om forsk 
muligheder. Hvad koster feks andre beholdere. Evt genetablere 
en station et andet sted – måske ved et af posthusene. 
Mailsystem – møde med Roland: Info. Mailsystemet er ok. Har 
stadig brug for et arkiveringssystem – måske dropbox. Birger har 
erfaring hermed. 
Stien: Ida har talt med Anders Kappel – ejer af jorden stien skal 
krydse. Han vil gerne have udelukket adgang fra 15. maj til 15. juli 
pga bukkejagt. Måske kan løsningen være skiltning i forb. med 
jagt.  
Ved Hjejlevej er der et lille område man skal passere, som ejes af 
Kappelvejens Auto. Han kontaktes af Ida og Børge. 
Børge har ansøgt en fond om penge til fuglekasser til opsætning 
her.  
Overveje tilmelding til GF 

 
 

7) Næste møde 
10. august hos Peder kl 10. Strandskadevej 14 

8) Punkter til næste møde 
Hvor skal GF afholdes næste år. 

 
 

 
 

 


